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2017. november 16-án részt vettem a Tolna megyei diákparlamenten, melyet az I. Béla
Gimnázium nagytermében rendeztek meg.

  

Mikor odaértünk először regisztrálnunk kellett, majd mindenkit a helyére kísértek.

  

A Kaposvári Oktatási Hivatal képviseletében megjelentek ismertették a diákparlament
ügyrendjét. A 2. napirendi pontként az elhangzottakhoz észrevételt, véleményt, ajánlatot
fűzhettünk. Az iskolánk diákönkormányzatának vezetőségével  előzetesen megvitattuk, hogy
miről beszéljek a diákparlament ülésén.

  

Felszólalásomban többek között az általános iskolás gyerekek leterheltségéről, az
iskolapszichológus szükségességéről, az iskolagyümölcs program bővítéséről, valamint a
diákönkormányzat működtetési költségeiről esett szó.

  

  

 Fölker Fanny

  

diákönkormányzat elnöke
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